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Zápis č. 16 (40) ze zasedání Akademického senátu FIT VUT 
konaného dne 22. 6. 2006 
  
Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti FIT B053.  

Přítomni: Zendulka, Lampa, Kunovský, Meduna, Fučík, Křena, Kočí, Vojnar, Beran, Letko, 
Hejč, Filip  

Omluveni: - - -  

Hosté: Bouša, Kapoun, Melicheríková 

 

Program: 

1. Schválení programu jednání  

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

3. Slib nového člena AS FIT (J. Filip) 

4. Rozprava k pravidlům rozdělení finančních prostředků na FIT (dr. Kočí) 

5. Projednání a případné schválení návrhu na jmenování nového člena Vědecké rady 
FIT (děkan prof. Hruška) 

6. Informace o přípravě a návrh harmonogramu projednávání vnitřních předpisů a 
norem FIT v návaznosti na schválené předpisy VUT (dr. Křena) 

7. Příprava doplňovacích voleb do AS FIT (doc. Zendulka) 

8. Informace z KR a KD (doc. Zendulka)  

9. Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Kunovský, dr. Křena) 

10. R`ůzné 

11.  Stanovení termínu příštího zasedání AS FIT 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl doc. Zendulka.  

Ad 1) Schválení programu jednání 

Program jednání AS FIT byl bez připomínek schválen.   

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání 

K zápisu č. 15 (39) ze zasedání AS FIT konaného dne 16. 5. 2006 nebyly žádné připomínky.  



 

Do příštího zasedání je třeba promyslet, zda úpravy vnitřních předpisů a norem příp. dalších 
dokumentů budou v zápisu uváděny jako dosud, tedy původní a nové znění anebo i se 
zdůvodněním anebo zda budou zveřejňovány formou přílohy k zápisu. 

Ad 3) Slib nového člena AS FIT (J. Filip) 

Stávajícím zástupcům Studentské komory AS FIT, J. Melicheríkové a J. Kapounovi zaniklo 
jejich členství v AS okamžikem úspěšného ukončení studia na FIT státní závěrečnou 
zkouškou. Náhradníkem zvoleným ve volbách do AS FIT je student 2. ročníku BIT Jan Filip, 
který složil slib člena AS FIT předepsaným způsobem (dle Statutu FIT, příloha č. 4). 
Doc. Zendulka nového člena AS přivítal a popřál mu mnoho úspěchů v jeho nové činnosti.  

Doc. Zendulka jménem celého senátu poděkoval Janě Melicheríkové a Jaroslavu Kapounovi 
za jejich působení a odvedenou práci v senátě a popřál jim mnoho úspěchů v jejich další práci.  

Ad 4) Rozprava k pravidlům rozdělení finančních prostředků na FIT (dr. Kočí) 

Doc. Zendulka předal slovo dr. Kočímu a požádal ho o stručnou rekapitulaci důvodů, jež 
vedly k projednávání tohoto bodu. Dr. Kočí doporučil, aby existovala pravidla rozdělení 
finančních prostředků FIT, jak to předpokládá čl.28, odst.1 Statutu FIT.  

Doc. Zendulka vyzval členy AS k rozpravě, ze které vyplynulo, že struktura a zatím nepsaná 
pravidla rozdělení finančních prostředků FIT se od vzniku fakulty v zásadě stabilizovaly a že 
by vytvoření příslušného dokumentu již bylo možné. Předkladatelem těchto pravidel, které 
schvaluje podle Statutu FIT AS FIT, by měl být děkan fakulty a zpracování návrhu by mohlo 
jít cestou tajemníka a vedoucí ekonomického oddělení ve spolupráci s Ekonomickou komisí 
AS FIT. Pravidla by definovala strukturu rozdělení finančních prostředků na FIT, blíže 
specifikovala účel použití některých fondů a definovala postup hospodaření do schválení 
návrhu rozdělení finančních prostředků FIT AS FIT. S takovým návrhem vyjádřil souhlas i 
přítomný proděkan Bouša. 

Hlasování 1  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 1  

AS FIT žádá děkana, aby vedení fakulty ve spolupráci s Ekonomickou komisí AS FIT 
připravilo a předložilo návrh pravidel na rozdělení finančních prostředků na FIT s termínem 
do konce října 2006.   

Ad 5) Projednání a případné schválení návrhu na jmenování nového člena Vědecké rady 
FIT (děkan prof. Hruška) 

Děkan, prof. Hruška, předložil AS FIT návrh děkana č. 8/2006 na jmenování nového člena 
Vědecké rady FIT, který podle čl. 13, odst. 1, písm. f) Volebního a jednacího řádu AS FIT 
schvaluje Akademický senát FIT. Vědecká rada FIT bude oproti stávajícímu složení doplněna 
o 1 nového člena a to proděkana Ing. Miloše Eysselta, který po předchozí domluvě 
s případným jmenováním souhlasí.   

K tomuto návrhu nebyly žádné připomínky. 
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Hlasování 2  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů se zdrželo a 0 hlasů proti.  

Usnesení 2  

AS FIT projednal a schválil návrh děkana na jmenování proděkana Ing. Miloše Eysselta 
novým členem Vědecké rady FIT.  

Ad 6) Informace o přípravě a návrh harmonogramu projednávání vnitřních předpisů 
a norem FIT v návaznosti na schválené předpisy VUT (dr. Křena) 

Dr. Křena, předseda Legislativní komise AS FIT, podal informace o projednávání 
a případných úpravách vnitřních předpisů a norem fakulty v návaznosti na schválené předpisy 
VUT.  

Doc. Zendulka připomenul, že AS FIT na svém zasedání dne 13. 12. 2005 projednal a schválil 
návrh úpravy Stipendijního řádu VUT, který byl zaslán předsedovi AS VUT. Stipendijní řád 
VUT byl jedním z předpisů schválených AS VUT. Podle sdělení místopředsedy senátu školy, 
doc. Hanáčka, i dr. Křeny byly námi navržené změny do předpisu začleněny.  

Doc. Zendulka na základě podaných informací od dr. Křeny bude informovat členy kolegia 
děkana na zasedání a doporučí, aby příslušní proděkani ve spolupráci s Legislativní komisí 
AS FIT připravili návrhy úprav vnitřních předpisů a norem FIT v návaznosti na schválené 
předpisy školy.  

Ad 7)  Příprava doplňovacích voleb do AS FIT (doc. Zendulka) 

Vzhledem k odchodu dvou členů Studentské komory AS FIT, kteří ukončili studium na FIT 
a faktu, že máme pouze 1 náhradníka (J. Filipa, viz bod 3), je třeba vyhlásit doplňovací volby 
do SK AS FIT.  

Podle čl. 2, odst. 2 Volebního a jednacího řádu AS FIT doplňovací volby do AS FIT vyhlásí 
AS FIT nejpozději 30 dnů po zániku členství člena AS FIT, jehož místo nelze obsadit 
náhradníkem. Proto AS FIT vyhlásil na svém dnešním zasedání termín doplňovacích voleb 
a to na 18. 10. 2006. Doplňovací volby, pokud to bude z technických a časových důvodů 
možné, by mohly probíhat elektronicky (viz čl. 6, odst. 1 Volebního a jednacího řádu AS 
FIT).  

Doc. Zendulka připomenul, že AS FIT na svém zasedání dne 16. 5. 2006 projednal a schválil 
návrh úpravy Volebního a jednacího řádu AS FIT a návrh byl dne 22. 5. 2006 poslán 
předsedovi AS VUT k projednání a případnému schválení senátem školy. Většina změn byla 
vyvolána novelou zákona o VŠ. Je proto žádoucí, aby AS VUT projednal a schválil návrh 
úprav do termínu konání doplňovacích voleb. Doc. Zendulka připraví a zašle dopis 
předsedovi AS VUT, doc. Dalíkovi, ve kterém ho požádá, aby AS VUT, pokud to bude 
možné, projednal a schválil náš návrh tak, aby doplňovací volby do AS FIT mohly 
proběhnout již s respektováním námi navržených změn.  

Podle čl. 3, odst. 1) Volebního a jednacího řádu Akademického senátu FIT členy volební 
komise a jejího předsedu jmenuje AS FIT. Volby řídí volební komise FIT. Volební komisi 
tvoří dva akademičtí pracovníci a dva studenti, jeden ze členů volební komise je předsedou 



 

této komise. Doc. Zendulka navrhl jako členy volební komise dr. Kočího (jako předsedu) a dr. 
Vojnara a předseda studentské komory AS FIT Z. Letko navrhl za studenty Bc. J. Mahdala a 
Bc. S. Hercovou. Dr, Křena navrhl jmenovat členem volební komise Ing. Lampu, jehož 
členství v komisi by bylo určitě vhodné v případě elektronických voleb. S tím členové AS 
vyjádřili souhlas a k hlasování byl předložen návrh: 

Komora akademických pracovníků: 

dr. Kočí – předseda volební komise  

Ing. Lampa 

Studentská komora: 

Bc. Jakub Mahdal 

Bc. Světlana Hercová  

Hlasování 3  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 10 hlasů pro, 2 hlasy se zdržely a 0 hlasů proti.  

Usnesení 3  

AS FIT jmenoval členy volební komise pro doplňovací volby do Akademického senátu FIT 
ve výše uvedeném složení. 

Ad 8) Informace z KR a KD 

Informace z kolegia rektora a z kolegia děkana jsou k dispozici v zápisech a na WWW 
stránkách školy a fakulty.  

Ad 9) Informace z AS VUT, RVŠ (doc. Zendulka) 

Dr. Křena sdělil členům AS informace ze zasedání Rady VŠ, které se uskutečnilo 18. 5. 2006.   

Podrobné informace ze zasedání Akademického senátu VUT a Rady VŠ jsou k dispozici 
v zápisech na WWW stránkách školy a RVŠ. 

Ad 10) Různé 

 Informace k výstavbě 

Doc. Zendulka požádal proděkana a tajemníka Ing. Boušu o stručné informace k výstavbě 
objektů v areálu Božetěchova 1 a ke kolaudačnímu řízení, které bylo zahájeno na fakultě 22. 
6. 2006. Ing. Bouša sdělil, že kolaudace objektů L, M, N, O v areálu Božetěchova 1 byla 
úspěšně zahájena a do 29. 6. 2006 by mělo být vydáno kolaudační rozhodnutí (po doladění 
připomínek ze strany zúčastněných stran, odstranění závad a nedodělků). V rámci diskuze 
uvedl Ing. Bouša důvody zpoždění výstavby včetně zpoždění dodávky mobilního interiéru a 
s tím souvisejícího posunu termínů stěhování ústavů fakulty a Centra výpočetní techniky. 
Členové AS FIT vyjádřili znepokojení nad tímto stavem, který ohrožuje řádné zahájení výuky 
v příštím akademickém roce a posouvá termín uvedení do provozu zázemí pro studenty i 
zaměstnance (rekonstrukce objektu pivovaru). Rozhodli se pro podporu vedení fakulty při 
jednání s vedením školy v této záležitosti a vyzývají rovněž senátory FIT v AS VUT k 
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výraznější podpoře pokud se budou tyto otázky projednávat na půdě AS VUT.  

Hlasování 4  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 1 hlas se zdržel a 0 hlasů proti.  

Usnesení 4  

AS FIT pověřuje doc. Zendulku jako předsedu AS FIT a Z. Letka jako předsedu Studentské 
komory AS FIT k projednání možnosti výraznější podpory vedení fakulty při jednání s 
vedením školy ve věci zpoždění výstavby a dodávky mobilního interiéru areálu Božetěchova 
1 a navazující rekonstrukce areálu Božetěchova 2 a k vyjádření takové podpory jménem 
Akademického senátu FIT. Cílem je zajistit řádné zahájení výuky v nových prostorách v 
termínu zahájení výuky stanoveném časovým plánem VUT, jak bylo přislíbeno, a zabránit 
dalšímu zpožďování uvedení do provozu zázemí pro studenty a zaměstnance v objektu 
bývalého pivovaru. 

Doc. Zendulka poděkoval Ing. Boušovi za poskytnuté informace a za účast na dnešním 
jednání AS FIT. 

 Doplnění Ekonomické komise AS FIT 

Místo Jany Melicheríkové navrhl doc. Zendulka jmenovat do Ekonomické komise AS FIT 
předsedu SK AS FIT Zdeňka Letka, který s návrhem souhlasil.  

Hlasování 5  

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 11 hlasů pro, 1 hlas se zdržel a 0 hlasů proti.  

Usnesení 5  

AS FIT jmenoval Z. Letka jako nového člena Ekonomické komise AS FIT.  

 Informace o cyklu přednášek organizovaném SU FIT 

Z. Letko sdělil, že Sdružení Linux v Brně zastřešené společností Liberix společně se 
Studentskou unií FIT VUT a SK AS FIT by rádi uspořádali víkendový cyklus přednášek 
věnovaný Open Source Software (OSS), Free Software (FS) a GNU/Linuxu v termínu 4. a 5. 
11. 2006 a to v prostorách posluchárenského komplexu Božetěchova 2.  

Ad 11) Stanovení termínu příštího zasedání 

Příští řádné zasedání AS FIT se bude konat v úterý 3. 10. 2006 ve 13:00 hodin (místnost bude 
upřesněna, pravděpodobně již v novém areálu Božetěchova 1).  

 
Zapsala: Eva Svánovská, DiS. 
 
doc. Ing. Jaroslav Zendulka, CSc., předseda AS FIT v.r. 
 
Zdeněk Letko, předseda studentské komory AS FIT v.r. 


